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Ik heb een aantal vragen voor je wisselend van thema

CAS BES

Op 3 november zijn de eilanden gevraagd de inventarisatie opslag en distribute aan te leveren aan het RIVM Het kan

zijn dat er op basis daarvan vragen komen voor extra materiaal bijv vriezers Gaan de financien voor de aanschaf van

die materialen bedoeld voor de vaccins via ons Of gaat dat via een andere directie ministerie

Betalen wij als Nederland de vaccins voor de CAS BES eilanden Of wordt hen ook om een bijdrage voor de vaccins zelf

gevraagd

Meerter info Erzijn erg veel ongedocumenteerden op de eilanden vooral op Curacao en Sint Maarten beide geschat
op 20 tot 30 duizend Het wordt belangrijk dat zij ook gevaccineerd zullen worden om de verspreiding tegen te gaan In

Nederland zullen waarschijnlijk GGD en in samenwerking met hulporganisaties bijvoorbeeld de groep dak en thuislozen

proberen bereiken Voor de eilanden wordt dat dus een enorme opgave maar voor ons het RIVM wel belangrijk om
ook in de aantallen vaccins die die kant op gaan rekening te houden met deze groep Ik hoor het graag als je hier nog

een mening over hebt

Expertgroep desinformatie

We hebben momenteel vijf personen die we geschikt achten om deel te nemen aan de expertgroep desinformatie COVID

g^n start maken met deze groep Eerst was het idee om de minister hier een besluit

en ik vroegen ons af of dat wel noodzakelijk is en of we ivm de snelheid niet een

start kunnen maken In de bijlage kun je een opzet van de expertgroep vinden inclusief voorgestelde namen De input
kan echter niet vanuit binnen de overheid komen na overleg met BZK dus de expertgroep zal openbare bronnen

moeten gebruiken Wellicht kan de functie ook meer hoog over dan op concrete casussen
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Verhouding voortgangsbrief strategiebrief
De minister heeft toegezegd dat de uitvoering en communicatie elke voortgangsbrief terugkomen Als ik het zo kan

inschatten dan zijn die brieven op 10 en 24 november De kamerbrief met de nieuwe vaccinatiestrategie is 25

november Hoe zie jij de verhouding tussen die voortgangsbrieven en de strategiebrief Of verwijzen we in de

voortgangsbrief van 24 november naar de strategiebrief van 25 november

Mocht je hier liever telefonisch over spreken dan kan dat uiteraard Vast dank voor je antwoorden
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